



**SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA**

**СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ**

№12-1/99emb

The Secretariat of the Conference on Interaction and Confidence Building Measures in Asia (CICA) presents its compliments to the Ministry of Foreign Affairs of Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States in Ankara, Beijing, Moscow and Nur-Sultan; and has the honour to refer to the *Policy Paper on implementation of confidence building measures in Military-Political Dimension* adopted by the Senior Officials Committee on 28 June 2013.

In accordance with the provisions of this policy paper, the Member States exercise *exchange of information on the status of their accession to or ratification of multilateral instruments on arms control and disarmament as well as conventions on the outer space*. The table of information available with Secretariat is attached. Member States are requested to kindly inform the Secretariat about update, if any, in information in the document relating to their participation in the treaties latest by **31 March 2021**. In absence of any communication, it will be assumed that the information is updated one and the table will be uploaded on the restricted section of website of the Secretariat.

The Secretariat avails itself of this opportunity to renew to the Ministry of Foreign Affairs of Republic of Kazakhstan and Embassies of the CICA Member States the assurances of its highest consideration.

Nur-Sultan, 03 March 2021



**MINISTRY OF FOREIGN AFFAIRS
OF THE REPUBLIC OF KAZAKHSTAN
AND
EMBASSIES OF CICA MEMBER STATES
Ankara, Beijing, Moscow, Nur-Sultan**



SECRETARIAT OF THE CONFERENCE ON INTERACTION
AND CONFIDENCE BUILDING MEASURES IN ASIA

СЕКРЕТАРИАТ СОВЕЩАНИЯ ПО ВЗАИМОДЕЙСТВИЮ
И МЕРАМ ДОВЕРИЯ В АЗИИ

№12-1/99emb

Секретариат Совещания по взаимодействию и мерам доверия в Азии (СВМДА) свидетельствует свое уважение Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА в Анкаре, Москве, Нур-Султане и Пекине и, ссылаясь на *Политику осуществления мер доверия в военно-политическом измерении*, принятую Комитетом старших должностных лиц 28 июня 2013 года, имеет честь сообщить следующее.

В соответствии с положениями данной Политики государства-члены осуществляют обмен информацией о статусе их участия или ратификации многосторонних инструментов по контролю над вооружениями и разоружению, а также конвенций о космическом пространстве. Таблица с имеющейся у Секретариата информацией прилагается. Государствам-членам выражается любезная просьба проинформировать Секретариат об изменениях статуса их участия в договорах, если таковое имеется, относительно прилагаемого документа не позднее **31 марта 2021 г.** При отсутствии каких-либо сообщений предполагается, что информация соответствует действительности, и таблица будет загружена в служебный раздел веб-сайта Секретариата.

Секретариат пользуется случаем, чтобы возобновить Министерству иностранных дел Республики Казахстан и посольствам государств-членов СВМДА уверения в своем весьма высоком уважении.

город Нур-Султан, 3 марта 2021 г.



МИНИСТЕРСТВО ИНОСТРАННЫХ ДЕЛ
РЕСПУБЛИКИ КАЗАХСТАН
И
ПОСОЛЬСТВА ГОСУДАРСТВ-ЧЛЕНОВ СВМДА
города Анкара, Москва, Нур-Султан, Пекин